
Z A P I S N I K  
s 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica 

održane 29. rujna 2011. godine u Velikoj vijećnici Grada Delnica 
s početkom u 15,00 sati 

 
Prisutni članovi Gradskog vijeća: Mladen Mauhar, Alen Janjušević, Ljubica Vujnović, Josip 

Gašparac, Davor Grgurić, Franjo Jakovac (od 4. točke dnevnog reda), Arijana Šercer, Tomo Vučić, 
Ivica Briški, Jelena Pavić Mamula, Miroslav Mihelčić, Tomislav Kezele, Josip Horvat i Robert 
Abramović 

Ispričala izostanak: Gordana Savić 
 
Osim članova Gradskog vijeća sjednici prisustvuju: gradonačelnik Marijan Pleše, zamjenica 

gradonačelnika Maja Kezele, pročelnica Gordana Piskač, direktor „Risnjak-Delnice“ d.o.o., Nikola 
Muvrin, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Zvezdana Jerković, predsjednik MO Crni Lug Danijel 
Popović, te djelatnici Jedinstvenog upravnog odjela Đulio Jusufi, Sanda Bubanj i Klaudija Kozelički. 

 
Predsjednik Gradskog vijeća Mladen Mauhar pozdravio je sve prisutne. Konstatira da je 

prisutno 13 (14 od 4. točke dnevnog reda) vijećnika i postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
Na zapisnik primjedbu daje Josip Horvat – rečeno je da će se  ponovo preslušati tonski zapis 

sjednice. Pita da li je i tko je preslušao. Mladen Mauhar navodi da je osobno preslušao. Josip Horvat 
smatra da je snimku trebalo slušati uz prisustvo vijećnika. Mladen Mauhar – pitao sam da li je netko 
podigao taj zapis i rečeno mi je da je tonski zapis preuzet i smatrao sam da nije potrebno još jednom 
zajednički preslušavati sjednicu. 

Zapisnik s prošle sjednice je jednoglasno prihvaćen. 
 

Predsjednik navodi  da nije dobio prijedlog za dopunu odnosno izmjenu dnevnog reda, te 
predlaže, a vijećnici jednoglasno usvajaju sljedeći 

 
DNEVNI RED 

1. Odluka o prihvaćanju Izvješća o radu Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice za 
pedagošku 2010/2011 godinu 

2. Vijećnička pitanja 
3. Izvješće o izvršenju Proračuna Grada Delnica za razdoblje od 1.1. do 30. 6. 2011. 

godine 
4. Odluka o donošenju Plana zaštite i spašavanja i Plana civilne zaštite 
5. Odluka o vrijednostima jediničnih iznosa za položajne zone za obračun naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na području Grada Delnica 
6. Odluka o povećanju naknade za prijevoz pokojnika 
7. Odluka o stvarnim materijalnim troškovima i troškovima dostave informacija 
8. Odluka o imenovanju dijela članova nadzornih odbora trgovačkih društava u 

kojima Grad Delnice ima dionice ili udjele u vlasništvu (kapitalu društva) 
 
 
 

Točka 1. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Jelena Pavić pita da li je nađeno rješenje za djecu koja nisu upisana. Zvezdana Jerković navodi 

da se prostor traži i da će se pronaći adekvatno rješenje. Raspravljalo se o tome na Upravnom vijeću, 
razmotrit će se nekoliko prostora koji bi se eventualno mogli osposobiti. 

Josip Horvat pita da li se raspravljalo o Crnome Lugu i kako sada stoje stvari. Zvezdana 
Jerković – gospodin Petrović, Briški i Janjušević su se raspitivali o tome prije vijeća, posije toga ne. 
Čekala sam da će me netko od njih nazvati, dala sam ih svoje stajalište vezano uz struku. Josip Horvat 
pita tko je trebao nazvati, oni su dali prijedlog koji je trebalo razmotriti. 
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Ivica Briški – na tom sastanku bio je i predsjednik UV g. Jakovac i on se obvezao da će svako 
svoje ispitati. G.Danijel Popović pokrenuo je inicijativu i iznašao niz mnogih olakšavajućih okolnosti. 
Govorili smo da je problem novac, krenimo u to ozbiljno i ravnateljica je trebala razmotriti elemente – 
koliko to košta i koja su to djeca. Mislim da nismo pogriješili nego je Franjo rekao da će vidjeti 
novčane elemente, a bilo je i strahopoštovanja u smislu što će reći gradonačelnik. Dajte nam parametre 
da možemo krenuti dalje. 

Alen Janjušević – kad ste rekli da se radi na rješavanju problema interesiraju me rokovi kojih 
ćete se pridržavati i interesira me na koje prostore aludirate. Zvezdana Jerković – razmišljalo se o 
prostoru hola u zgradi Kina. Do kraja 10. mjeseca vidjet ćemo koja su sredstva potrebna. Treba vidjeti 
s ponuđačima koliko bi to koštalo, tko bi to radio. Konkretno ne mogu reći kad bi se grupa djece tamo 
mogla smjestiti. 

Miroslav Mihelčić sada je 75 djece. U cijeni koštanja grad sufinancira dobar dio. Pita koliko je 
neupisanih. Zvezdana Jerković  odgovara da je ostalo 11 neupisanih. Miroslav Mihelčić pita da li grad 
to može sufinancirati, ako je to cca još 20 djece. Gradonačelnik – plaćaju se i odgajateljice, standardi. 
Grad to može financirati. 

Josip Horvat – diskusija je krenula u drugom smjeru. Traži se da govorimo o kvaliteti rada s 
djecom, a nas kao vijećnike više treba zanimati kako riješiti pitanje djece, kako ih zbrinuti i dati 
konkretne prijedloge. Prvi puta danas čujem ovu ideju koja je za mene čak i nebulozna radi zgrade 
Kina i smještaju 20-30 djece. Izvješće ne mogu prihvatit jer nije riješio najkrucijalniju stvar a to je 
zbrinjavanje sve djece s našeg područja. Uzmite u zadatak vi kao ravnatelj i za sljedeće vijeće dajte 
konkretan prijedlog o kojem mi možemo razgovarati pa barem to bilo i kino. 

Mladen Mauhar Grad se kandidirao za EIB 3 i obećano je da će Grad dobiti 10 milijuna kuna. 
To ćemo znati u sljedećih mjesec dana. To su sredstva Svjetske banke i čvrsto je obećano da možemo 
računati na njih. Počekajmo mjesec dana kad ćemo točno znati, a ako ne onda ćemo na Vijeću imati 
jednu temu o toj problematici. 

Alen Janjušević moli da vijećnici budu obaviješteni s onim što se dešava u Gradu i moli da se 
dobiju materijali o kandidaturi u pisanom obliku.  

Ivica Briški – zamolio bi da Danijel Popović kaže što je u Crnome Lugu, kakva je tamo 
situacija, da kaže svoje prijedloge. 

Mladen Mauhar – imam informacija da su djeca koja bi trebala biti u Crnome Lugu u vrtiću u 
Delnicama. 

Danijel Popović – Šprem je rekao - bit će u Zagrebu velikog prostora za vrtiće, i čini mi se da 
bi svoju djecu mogli voziti u Zagreb. Mislim da odumire i Crni Lug i da ovo nema nikakvog smisla.  

Ivica Briški – ovo je tuga, žalost i razočaranje. Tko je rekao da ne želi ići u vrtić u Crni Lug. 
Mladen Mauhar odgovara da su to Crnolužani. Njihova su djeca u Delnicama, njih petero. Ivica Briški 
– razgovarali smo i o tome da će ostati u Crnom Lugu i da ćemo se pobrinuti i za ostalo što „visi“, čak 
je bilo govora da iz Delnica putuju djeca u Crni Lug. Neaktivnost, nerad i nezainteresiranost su ovdje. 

Josip Horvat – tko diktira pravila igre – Grad ili 2-3 roditelja? Mislim da je to Grad – on plaća, 
daje kvalitetan smještaj i roditeljima je omogućeno sve što bi trebalo dobiti. Mladen Mauhar – rekao 
sam ono što su ljudi rekli. Josip Horvat – morate znati tko vodi igru. Mladen Mauhar ja sam u Zagrebu 
i tamo gdje se vrti 10 milijuna kuna. To je krucijalni problem pogotovo Delnica jer kad dijete navrši 
godinu dana roditelji ga nemaju kome ostaviti. Počekajmo mjesec dana da vidimo da li je projekt 
sigurno prošao. Ako ne dobijemo tada ćemo točku dnevnog reda staviti na ovo vijeće i raspraviti kako 
riješiti problem smještaja djece i u Delnicama, Crnom Lugu i Brodu na Kupi. Svojevremeno sam 
slično predlagao za Brod na Kupi koji je i klimatski pogodniji, tada je gradonačelnik bio g.Tomac i 
bivša ravnateljica gđa Zubović koji su me doslovce ismijali. Nakon 10 godina g. Popović pokreće istu 
akciju i isto mu se događa kao i meni. Ivica Briški – to je „čekaj magare da trava naraste“, a što ćemo 
u sljedeće 2 godine?  

Josip Horvat – shvatite da cijeli posao je stvar gradskih tijela koji bi s vijećnicima trebali 
inzistirati da se nađe kvalitetno rješenje. Vi kao predsjednik dajte zadatak gradu. 

Marijan Pleše – postoje standardi od 12 djece a u Brodu na Kupi je bilo 2. ili 4. Možemo u 
Razlogama napraviti vrtić ali moramo vidjeti što je financijski prihvatljivo. Kud sreće da moramo 
graditi novi vrtić u Crnome Lugu. Ne kažem da nije izvedivo ali moramo stvari posložiti i podvući 
crtu sa standardima pa vidjeti gdje smo. Ne bježim od toga. 
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Ivica Briški – mislim da Jakovac uopće nije razgovarao s gradonačelnikom. Gradonačelnik 
ovo negira – kaže da su razgovarali. Gradonačelnik, Jakovac i Zvezdana su trebali razgovarati i 
pripremiti prijedloge. Crni Lug zaslužuje da tu priču privedemo operativno zaključku. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je sa 9 glasova za, 3 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom 
prihvatilo IZVJEŠĆE o radu Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice za pedagošku 2010/11. godinu.  

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 

Točka 2. 
Vijećnička pitanja 
Slijedom prijave predsjednik poziva vijećnike da postave svoja vijećnička pitanja. 

1. Arijana Šercer – prije par dana smo bili na otvaranju kružnog toka. Pita gradonačelnika da li je 
zadovoljan dinamikom izgradnje i činjenicom da je država sudjelovala u sufinanciranju s 
1.100.000 kuna. Gradonačelnik navodi da je apsolutno zadovoljan dinamikom i time što su 
određena ministarstva prepoznala priču i dala određena sredstva. Riješen je ne samo kružni 
tok nego i prometnice koje se na njega naslanjaju. Također, sada će autoškole moći raditi na 
području Gorskoga kotara. 

2. Tomo Vučić pita pročelnicu – interesira ga da li će doći do sanacije 50 metara ulice sa 
Kamenitom ulicom. Gordana Piskač – spoj Radićeve i Kneza domagoja ove godine nije 
planiran ali će se to predložiti u proračun za iduću godinu, što bi puno značilo i u prometnom 
smislu i u izgledu grada jer je taj dio ostao nedovršen. 

3. Alen Janjušević pita gradonačelnika – radi se o prometovanju kamiona iznad 5 tona  kroz 
Delnice. Stigla je peticija MO i zanima me u kojoj fazi je realizacija obilaznice kroz Kovačevu 
vodu da bi se promet kroz Delnice rasteretio. Gradonačelnik – radi se projektna 
dokumentacija, troškovnik. Cesta prema kovačevoj vodi – radi se o premosnici da se cesta 
blažim putem dovede do vojarne, proširila bi se na 6 metara, očekujemo ove zime dovršetak 
projekta. Sljedeće godine mogli bi krenuti s grubim radovima. U priču će se uklopiti i šumari i 
imati ćemo zadovoljnu priču da će se dio Delnica izuzeti od teškog saobraćaja. Alen 
Janjušević – kada bi trebalo biti presijecanje vrpce? Gradonačelnik – projekt će biti gotov ove 
godine, a grubi radovi sigurno će trajati godinu dana. Mladen Mauhar – pošto ovdje imamo 
upravitelja UŠ s kime dogovaramo, molim vas da, kako se radi o važnoj temi, nam on da 
informaciju. Pita vijećnike da li se s time slažu. Alen Janjušević – onda ćemo promijeniti 
Poslovnik. Mladen Mauhar – slažem se da treba, no povreda Poslovnika očito je veća stvar od 
prave informacije. Ubuduće ću se striktno držati Poslovnika, biti ću principijelan. 

4. Josip Horvat – kružni tok je lijepo napravljen i zanima ga koliki su troškovi gradnje. Pita 
gradonačelnika. Gradonačelnik odgovara da su troškovi onoliki koliko su planirani, unutar 2 
milijuna. Josip Horvat nije zadovoljan odgovorom, kad se nešto gradi izračunaju se troškovi, a 
sve priče od 350.000 kuna koje je dala država ne stoje. Zanima me koliko će to građane 
Delnica koštati jer smatram da je to suvišan posao na ovoj lokaciji koji nam nije trebao. 
Mogao je biti na frekventnijem mjestu i zato me zanimaju stvarni troškovi. Ako ne možete 
danas dajte pisani odgovor. Gradonačelnik navodi da će odgovoriti pismeno na ovo pitanje. 

5. Ivica Briški – dobio sam očitovanje na vijećničko pitanje koje sam tražio i gdje se kaže: „Zbog 
insinuacija da sam neopravdano primio dnevnice za putovanje van grada………“ moram reći 
da ne postoje dnevnice za putovanja van radnog vremena nego one preko 12 i do 12 sati. To su 
izmišljanja i izvrćanja. Dnevnice se mogu pisati van 30 km, nemaju veze s prekovremenim, 
zbog neetičkih, protuzakonitih privilegija on konzumira naknadu troškova s posla i na posao. 
On odgovara sve osim onoga što sam pitao. Koliko je primanja po osnovi prijevoza na posao i 
s posla, to sam pitao. Nabrajao je more pravnih akata koji to ne reguliraju osim Kolektivnog 
ugovora i aneksa. Koliko je novaca primio od 2005. do 2009. na račun naknade troškova 
prijevoza s posla i na posao mjesnim prijevozom, a znamo da se vozi službenim automobilom. 
Tražim pisani odgovor – koliko je primio novaca na osnovu te naknade. Gradonačelnik će 
odgovoriti pismeno. 

6. Jelena Pavić Mamula – jednom sam već pitala a tiče se pružnog prijelaza na Vučniku koji nije 
u redu za pješake, a stanovnici nemaju sigurnijeg načina da dođu do grada. Da li je grad 
pregovarao sa HŽ i da li postoji neko rješenje. Pita Gradonačelnika. Gradonačelnik – 
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pregovarali smo sa HŽ, oni traže milijun kuna za taj prijelaz koja mi nemamo. Jelena Pavić 
Mamula – postoji li neko jednostavnije rješenje. Gradonačelnik – ne, ne postoji radi nagibnih 
vlakova, radi usjeka, radi zavoja. Oni ne vide drugo rješenje. Predložili smo most ili pješački 
prijelaz ali oni se s time ne slažu osim s ovim prijelazom za koji traže milijun kuna. Prolaz je 
nesiguran i jako je opasan. Hrvatskim željeznicama to očito ne treba. Jelena Pavić Mamula – 
to je jedan veliki problem. 

7. Robert Abramović – vezano za komunalnu infrastrukturu i izgradnju kanalizacijskog sustava, 
pitam u ime stanovnika Kamenite i Sajmišne. Građani nisu zadovoljni načinom izvođenja 
radova jer se događa da su dijelom radovi dovršeni a onda se ponovo nešto kopa. Ljudi imaju 
dojam da nešto ne štima na organizaciji. Pita gradonačelnika –  da li se nešto učinilo a ako nije 
da se nešto učini u vidu sastanka.  Gradonačelnik - zatražit ću da radovi budu kako treba i 
kako su dogovoreni da ljudi znaju što će se tamo dešavati, a svi su svjesni da moraju istrpjeti 
dok se to uradi. Gradonačelnik se zahvaljuje sugrađanima u Kamenitoj jer zaista imaju i blato, 
buku. Apsolutno ćemo razgovarati s izvođačima da vidimo gdje je zapelo, jer to traje već 
nekoliko mjeseci. Pisano ću vas izvijestiti što smo se dogovorili. 

8. Tomislav Kezele – pita gradonačelnika vezano za 2 ili 3 srednjoškolca iz Crnog Luga – postoji 
li mogućnost da se njima omogući da se s djecom iz OŠ prevoze u Srednju školu Delnice. 
Gradonačelnik – teško je odgovoriti na to pitanje. Naši đaci idu na različita mjesta, Moravice, 
Rijeku.. istina je da subvencioniramo prijevoz. Tomislav Kezele – imam informaciju da bi 
šoferi uzeli djecu ali da netko sa strane to koči. Da vi kao gradonačelnik nešto dogovorite. 
Gradonačelnik – nemamo upliva u županijski prijevoz. Preko županije ćemo urgirati da se 
uzmu i ta djeca. Čudno je da prevozi djecu osnovne škole a ovi srednje škole ne ulaze u tu 
priču. Ispitat ću i odgovoriti kad doznam više. Na sljedećoj sjednici bit će informacija. 

9. Arijana Šercer – pita gradonačelnika da li su korisnici projekta zadovoljni kvalitetom rada 
gerontodomaćica. Mislim da taj projekt treba podržati i proširiti u budućnosti. Gradonačelnik 
– jako smo zadovoljni tim projektom. Apsolutno taj dio je jako dobro prihvaćen. Pokrivena je 
kupska dolina, Delnice, Lučice i sve što pripada Delnicama. Po meni, trebali bi pitati 
korisnike. Mislim da je to jako dobar program kojeg treba nastaviti. Imamo jako puno ljudi 
kojima je pomoć zaista potrebna. Priča od korisnika je jako dobra i oni su jako zadovoljni. 

10. Alen Janjušević – pita Gradonačelnika – zdolanjski kraj i kolektor prema svim pokazateljima 
dolje – u kojoj je fazi kolektor i što je s kandidaturom za sredstva EU. Gradonačelnik, na 
prvom natječaju nismo prošli, imamo problema jer nismo vlasnici toga prostora. Tu je bilo 
tehničkih problema i očekujemo da ćemo tu priču dovršiti na ponovnoj kandidaturu ali 
obzirom na broj zahtjeva u RH ne znam da li ćemo uspjeti. To je jedna od gorućih priča i 
moramo ju riješiti u narednom planskom razdoblju. Alen Janjušević – jako je goruće i nisam 
zadovoljan odgovorom. Zar država nije mogla iznaći sredstva da se u Delnicama spriječi 
ekocid i da se kolektor napravi ako ništa drugo s naslova što nam je država na ime silne 
sirovine koja je otišla iz naših šuma dužna milijarde i milijarde eura i to bi bio lijep korak 
države. Peru nam se oči od milijun kuna koje nam daje država za kružni tok koji na kraju 
krajeva nije tamo trebao biti. Gradonačelnik – i županija je uvidjela problem i ove godine su 
oni kandidirali naš pročistač na EIB 3, znači i mi i županija smo prijavili. Prvi dio odnosio se 
samo na priobalje i otoke.  

11. Josip Horvat – govoriti ću o temi koja treba više od pitanja vijećničkog, a to je pitanje Sović 
Laza. Svjedoci smo da se tu događaju razne stvari, stižu informacije od Županije, Novoga lista 
a da mi vijećnici nismo dobili apsolutno niti jednu informaciju o zbrinjavanju azbestnog 
otpada u Sović Lazu. Znamo što je azbest i molio bih trenutno informaciju što se sada događa 
nakon svih tih stvari – da se to pitanje poprati kvalitetno i da se napravi javna rasprava, da se u 
Goranskom Novom listu ljudima kaže što se dešavalo, a sada molim što se u stvari ovog 
trenutka u Sović Lazu događa. Gradonačelnik – znamo da je azbest opasni otpad i zato postoje 
ti prostori kasetni koji zadovoljavaju tehničke uvjete da se takav otpad sprema. Priča ide od 
2007. godine kad se sve dogovaralo u ime vlasnika Komunalca i trenutno su dobivene sve 
dozvole i izgrađuje se kazetni prostor za azbest u Sović Lazu. Projektant i nadzor su uvedeni u 
posao i može se raditi kaseta. Imali smo prigovor na sastanku u Fondu za zaštitu okoliša, 
nismo se slagali s g. Vujićem koji je, ne nametnuo, ali smo ostali zapanjeni jer u tekstu kojeg 
smo dobili PGŽ ne namjerava u Mariščini raditi azbestno odlagalište, a otpad ide iz svih 
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područja osim iz Gorskog kotara. Na koordinaciji načelnika i gradonačelnika g. Vujić je ipak 
rekao da će u Mariščini biti i kazetni otpad za cijelu PGŽ. To je prostor koji se može zapuniti 
za godinu dana i doći će u obzir i neka druga odlagališta dok Mariščina ne bude spremna. 
Josip Horvat – bitno je da građani Delnica dobivaju razne informacije sa svih strana. Molim 
dajte preko Goranskog Novog lista, tražite od nekoga da stručno objasni tretman azbestnog 
otpada – što to znači, koliko je stvarno štetno, što znači privremena kaseta – da ljudi budu 
informirani i da se ne priča svašta. Gradonačelnik – napravit ćemo analizu načina zbrinjavanja 
koji zadovoljava sve standardne uvjete i dobiti ćemo informaciju. Osobno sam se interesirao 
kako se koristi takav prostor koji je poslije neupotrebljiv. Josip Horvat – Ivica Knežević 
poslao je dopis na tu temu i to je jedno od pisama koje bi se moglo ovdje pročitati. 

12. Ivica Briški – radi se o Natječaju za prodaju državnog zemljišta. Jedna osoba, Silvija Sobol, 
kupila je 31915 kvadrata za 0,41 lipu/m2. Gradske čelnice Gordana Piskač i Goranka Kajfeš 
su kupile svaka po oko 1300 m2 što su platile 2468 odnosno 2600 kuna ili 1,86 kn/m2. Ovom 
spornom odlukom na koju sam dao prigovor Ministarstvu kao najpovoljnija za kupoprodaju 
nekretnine u Grbajelu kčbr 408 od 363 m2 prihvaćena je ponuda Mladena Mauhara, 
predsjednika Gradskog vijeća. Za česticu površine 363 ponudio je i dobio 200,01 kuna. No, to 
je još uvijek sve realno međutim, prema zapisniku o otvaranju ponuda za kupnju 
poljoprivrednog zemljišta vidljivo je da Mauhar nije u svojoj ponudi ponudio gospodarski 
program. Pita gradonačelnika – kako je uspio na natječaju kad nije dao program. 
Gradonačelnik – pismeno će odgovoriti. Ivica Briški – ovdje su oba zapisnika – onaj o 
otvaranju ponuda i zapisnik o ponudama koje su kasnije išle u proceduru. Znači, Mladen 
Mauhar dobiva nasuprot Silvije Sobol jer je dao veću cijenu ali nije priložio obvezni projekt a 
to je gospodarski program. Naš natječaj u Novom listu od 3. travnja u točki 11 kaže da se 
nepravovremene i nepotpune ponude neće razmatrati. Toliko o ponašanju službi, čelnika i 
dužnosnika. Gordana Piskač – zemljište nije kupljeno, prodaja je u proceduri, na suglasnosti u 
ministarstvu i ako dobije suglasnost ide na suglasnost Državnom odvjetništvu i budite bez 
brige sve će biti u skladu sa zakonom. Ivica Briški – nepotpune se neće razmatrati a sve ostalo 
što ste porušili – pisali smo na 6 str. Ministarstvu – pitanje unutarnje kontrole – kako je to 
moglo biti razmatrano kad svi imaju gospodarski program samo ga on nije dao. Bolji život 
svima a njima dvojici najbolji. Radi se o propustima unutarnjeg nadzora. Nije se udostojio dati 
gospodarski program. Gordana Piskač pojašnjava da unutarnja kontrola nema nadležnost na 
ocjeni ponuda - da li su potpune, u skladu s programom s natječajem. To je provodila 
komisija. Odluka je išla na GV i ide na kontrolu u ministarstvo koje sve ponude kontrolira. 
Ako se dobije suglasnost od strane ministarstva ide na suglasnost Državnom odvjetništvu. 
Ako ste dali primjedbu sigurno će sve biti pažljivo kontrolirano. Ivica Briški – vi ste se dužni 
ponašati kako treba. Govorite i lažete neke druge činjenice. Tražim pisano očitovanje osobe za 
nepravilnosti učinjene u radu. Mladen Mauhar upozorava vijećnika da mu je isteklo vrijeme. 
Kupili ste sve automobile u ovome gradu što je bilo legalno, a sada kada je država uvjetovala i 
cijenu i sve, sve je nepravilno, samo Vi ste bili strahovito pošteni, a znamo na koje ste sve 
natječaje išli. Alen Janjušević – sazovite tiskovnu konferenciju predsjedniče, mi ovdje samo 
postavljamo pitanja. Mladen Mauhar upozorio je vijećnika na primjereno ponašanje. 

 
 

Točka 3 
Gradonačelnik je dao uvodno obrazloženje, ostvaren je višak prihoda nad rashodima od 

920.824 kune i možemo biti zadovoljni  s onim na što imamo utjecaj prilikom naplate potraživanja. 
Tamo gdje su vanjski utjecaji dogodili su se neki podbačaji kao npr. u pomoćima iz inozemstva no to 
se obično ostvaruje krajem godine. 

Alen Janjušević – u ime Kluba glasat ćemo protiv jer smo bili protiv donošenja Proračuna. 
Ono što se vidi je da su i prihodi i rashodi se smanjili, proračun je sve lošiji i lošiji i jednostavno 
koliko je to posljedica recesije u državi posljedica je i krivog planiranja proračuna sve ove godine. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je uz 9 glasova za, 3 glasa protiv i 1. suzdržanim glasom 
usvojilo IZVJEŠĆE o izvršenju Proračuna Grada Delnica za razdoblje od 1.1. do 30.6. 2011. 
godine. 

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
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Točka 4. 
Materijal je dostavljen uz saziv i na cd-u. 
Ivica Briški – pita što grad u ovom trenutku ima spremno po osnovo zaštite i spašavanja, 

materijalna sredstva, priručna sredstva i sva druga potrebita sredstva. Da se na autocesti dogodi 
nesreća ne znam imamo li 100 deka negdje spremljenih. 

Sanda Bubanj – samo imamo u Proračunu 50.000 kuna a drugo nemamo. 
Mladen Mauhar – navodi da smo o tome razgovarali već i na vijeću i sa pripadnicima Bojne za 

specijalna djelovanja i rečeno je, ukoliko se radi o nesreći većih razmjera, istog časa vojska će biti 
angažirana. To je naša prednost i sigurnost na ovom području.  

Miroslav Mihelčić – da li se obavljaju vježbe, pripreme, edukacije. Dobro je dok je sve ok, ali 
kad nastane problem onda je to zaista problem.  

Sanda Bubanj – u dogovoru s Uredom za zaštitu i spašavanje vrši se smotra pripadnika zaštite 
i spašavanja, to nam tek slijedi, imamo nadzor, dogovaramo smotru što će se pripadnicima CZ upisati 
u radne knjižice, a mi bismo trebali osigurati sredstva za garderobu. 

Alen Janjućević – budući da zaštita i spašavanje uključuje i zaštitu od epidemija, dali je rađena 
procjena od zaštite i zagađenje od moguće epidemije u Delnicama – pita Gradonačelnika. 

Mladen Mauhar navodi da ovo nisu vijećnička pitanja i gradonačelnik ne mora odgovoriti. 
Josip Horvat – pred izvjestan broj godina, onih godina kojih se mnogi ne vole sjetiti, civilna 

zaštita je bila vrlo dobro organizirana i sa njom smo ušli u rat, imala je sredstva, materijalna 
osiguranja, plan i program, stalnu edukaciju članova civilne zaštite, načelnika. Ista stvar treba biti i 
sada. U procjeni su bile sve moguće situacije koje mogu nastati na jednom području. Imali smo 
garnizon, skladišta, procjene vojnih kretanja sa istoka prema zapadu itd, skloništa, osigurano rudno 
drvo. Između ostaloga prof. Glavović bio je zadužen za atomsko biološku situaciju, za sve epidemije, 
načine opskrbe vodom, zbrinjavanju mrtvaca i sl. Dok ne riješimo pitanje našeg pročistača mi smo s 
kolektorima sva ta delnička govna i nečistoća sveli na jedno mjesto i stvorili žarište o kome moramo 
razgovarati jer to žarište obzirom na hidro-geološku podlogu završava u Kupici, Belici. To je 
normalna pretpostavka čak i da postoji uređaj to mora ovdje biti ugrađeno. Molim da mi se odgovori 
što je u tom smislu poduzeto i što se poduzima. To mora biti javni materijal kojeg ljudi moraju dobiti 
van. Ako dođe do blokade vode moramo imati alternativne izvore vode – cisterne, vodovod Fužine ili 
nešto drugo. To je bit. Organizacijski dobro postaviti stvari. 

 
Na sjednicu dolazi vijećnik Franjo Jakovac i predsjednik konstatira da je prisutno ukupno 14 

vijećnika. 
 
Ivica Briški – i sebi i vama ću dati prigovor – postoje materijalni, kadrovski i organizacijski 

elementi. Nama, sebi i Hrvatskoj poručujem – sve nas može iznenaditi, a nekad je bila formula – ništa 
nas ne smije iznenaditi. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU o donošenju Plana zaštite 
i spašavanja i Plana civilne zaštite. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 5. 
Materijali su dobiveni uz poziv. 
Jelena Pavić Mamula – ova odluka što se tiče nezakonito izgrađenih građevina, da li se odnosi 

na sve članove društva, prije svega mislim na Romsku populaciju odnosno  kojim mehanizmima će se 
naplata utjerati od njih? Trebaju znati da se bilo gdje i bilo kako ne mogu naseljavati. 

Josip Horvat – odluka je pisana na bazi Zakona. Zanimaju me prateće stvari – ako pripremamo 
odluku za naše područje onda molim da se izradi detaljan opis zona koje ljudi moraju znati. Kad dođe 
do pisanja takve odluke mora se znati što se u kojoj zoni događa. Nadalje, zanima me točno popis 
bespravno izgrađenih objekata na području Grada Delnica i to po zonama. Bitno je da se zna gdje je 
to, koliko je prostor grada opterećen bespravnom gradnjom. To građanima moramo dati na uvid. 
Imamo posebno osjetljive lokacije – Kupska dolina, Crni Lug, Polane, Delnice. Odluka – jedan dio je 
ovo što donosimo sada a drugo je da se obaveže gradska uprava da napravi i dostavi te podatke putem 
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Goranskog Novog lista, nekoliko stranica u trgovinama i slično. Također, bitno je i to – spor Grada i 
Roma – da li to znači legalizacija njihovih objekata? Osim toga imamo i objekte na tuđim parcelama. 

Gordana Piskač – što se tiče popisa nelegalno izgrađenih objekata JLS dužne su popis sastaviti 
do kraja godine prema svojim saznanjima, on se dostavlja Građevinskoj inspekciji. Na internet stranici 
ili još negdje možemo to oglasiti. To smo dužni po zakonu. Zakon legalizira te objekte, mi donosimo 
koeficijent. JLS donosi koeficijente i popis nelegalno sagrađenih objekata, dograđenih objekata. 
Također, mora se najprije riješiti vlasništvo kako bi se objekti mogli legalizirati. To nije legalizacija 
divlje gradnje na tuđem zemljištu, a koeficijent je nekakav oblik kazne. 

Franjo Jakovac – tko odlučuje o objektima koji će se legalizirati. Gordana Piskač odgovara da 
je to županijski Odjel za urbanizam. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je uz 11 glasova za, 2 suzdržana glasa i 1 glasom protiv 
donijelo ODLUKU o vrijednostima jediničnih iznosa za položajne zone za obračun naknade za 
zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na području Grada Delnica.  
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 6. 
Materijali su dobiveni uz poziv. 
Josip Horvat – zanima me naknada troškova pogreba koja dolazi u vrijeme kad je ljudima jako 

teško, te pita da li postoji mogućnost da se na teret grada preuzmu neki od tih troškova. 
Gordana Piskač i Đulio Jusufi – Ministarstvo financija točno prati naplatu koncesija. Uredbom 

o koncesijama je strogo zabranjen vid kompenzacije ili bilo kakvo drugo plaćanje osim odnosa između 
davatelja koncesije i koncesionara. 

Alen Janjušević – u ovom teškim vremenima povećavat naknadu za prijevoz pokojnika meni 
ne sjeda. Ne vidim zašto to nije bilo predloženo prije. Reći ću da je tu ispod stola neka druga priča – 
vraćanje duga koncesionaru kojemu je oduzeto uređenje groblja. Mislim da je ovo vraćanje duga. 

Miroslav Mihelčić – ako smo dobro čitali naknada se povećava samo za prijevoz izvan 
područja Grada Delnica, a ne za Grad Delnice. 

Jelena Pavić Mamula – koliko znam pacijent odnosno osoba koja je preminula je morala biti 
prevezena u bolnicu i tada HZZO preuzima dio troškova. 

Gordana Piskač – taj prijevoz se ne odnosi na područje Grada Delnica. Za umrle u Delnicama 
se ne naplaćuju nego ako se dovoze iz bolnice odnosno van područja Grada Delnica. Također od 2002 
godine cijena se nije mijenjana. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je sa 13 glasova za i 1 glasom protiv donijelo ODLUKU o 
povećanju naknade za prijevoz pokojnika. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 7. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Sanda Bubanj – po Zakonu o pravu na pristup informacija Grad ima pravo na stvarne 

troškove. To su uglavnom troškovi kopiranja i dostave. Vi kao vijećnici imate pravo na 50 kopiranih 
strana, 1 cd besplatno jer smatramo da imate pravo na besplatne informacije. 

Franjo Jakovac – da li se to odnosi na materijale za naše sjednice. Sanda Bubanj – ne. 
Ivica Briški – ja sam svojevremeno tražio informaciju, dobio sam ju i bio sam spreman platiti. 

Pisalo je da sam dužan platiti 37 kuna. Sanda Bubanj – piše da nisu naplaćeni materijalni troškovi a ne 
da ste dužni platiti. Ivica Briški – ako je kopirano onda je to ok i spreman sam to platiti.  

Miroslav Mihelčić – da li je grad profitabilna ili neprofitabilna organizacija. Ako je neprofitna 
onda nema pravo naplaćivati.  

Sanda Bubanj – o materijalima iz arhive koji se žele kopirati imamo pravo po zakonu naplatiti 
troškove. Radi se o našim materijalima koje ne možemo dati van na kopiranje. 

Alen Janjušević – da li je Sud profitna ili neprofitna organizacija a naplaćuju se takse. Neka se 
puni gradski budžet. 
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Josip Horvat – zanima me koliko je to godišnje, koliko ima zahtjeva. Mi, vijećnici najviše 
trošimo. Možda da ne izglasamo ovu odluku jer se radi o vrlo malim iznosima i nema smisla još i za to 
opterećivati građane jer Grad mora biti na usluzi građanima. 

Sanda Bubanj navodi da je odluka napravljena prema Zakonu, pravo na troškove imamo, a 
vijećnici su ti koji odlučuju. Zahtjeva inače ima vrlo malo. 

Franjo Jakovac – to je radi toga da se baš bilo tko ne sjeti tražiti bilo kakav podatak. Ako 
netko zaista traži podatak može i preko nas vijećnika, MO doći do podataka, ako je hitno preko nas 
može to dobiti. 

Gradsko vijeće je uz 12 glasova za, 1 glas protiv i 1 suzdržan glas donijelo ODLUKU o 
stvarnim materijalnim troškovima i troškovima dostave informacija. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio zapisnika. 
 
 

Točka 8. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 

Alen Janjušević – bit ćemo suzdržani jer ništa konkretno nismo dobili o članovima koji su 
predloženi.  

Ivica Briški – o svakom kandidatu trebalo je biti napisano nekoliko osnovnih podataka. 
Miroslav Mihelčić – Davorin Klobučar predsjednik je MO Brod na Kupi, aktivan član mnogih udruga, 
dobrog razuma i dobro zna ocijeniti neke stvari. Za gospodina Jurića ne znam. 

Josip Horvat – materijal je nepotpun, predlaže da se ova točka skine s dnevnog reda, glasamo 
za nekog koga uopće ne poznajemo. Zašto da vam vjerujemo kad ste nas toliko puta prevarili. 

Gradonačelnik – komisija je odradila priču, oni su se javili, obavili smo razgovor s njima. Za 
gospodina Jurića mogu reći da živi u Rijeci, ima kuću u Marija Trošt, VSS. 

Maja Kezele – ovo što inicirate je odradila Komisija i dala je prijedlog gradonačelniku koji je 
sa njima obavio razgovor i temeljem toga došao je prijedlog ove odluke. 

Ivica Briški – ovdje odlučujemo mi a ne komisija. 
Franjo Jakovac – u dobrom duhu bilo bi dobro da dobijemo prijedlog kandidata, osnovne 

stvari da dobijemo o njima, da znamo za koga glasamo. Vjerujemo komisiji ali bi voljeli vidjeti što je 
o sebi napisao taj netko. 

Robert Abramović – činjenica je da se ljudi na takve natječaje ne javljaju što nas treba 
zabrinuti jer kvalitetne ljude u Delnicama imamo, međutim zašto ljudi ne žele raditi i učestvovati u 
javnom životu, preuzeti odgovornost u nadzornom odboru. Pitanje je kolika su prava članova. 
Očekivao sam da će biti više kandidata. Jurića ne znam, za Klobučara jesam, može li se glasati 
parcijalno? 

Mladen Mauhar pita gradonačelnika hoće li povući točku s dnevnog reda jer bi to bilo 
najprivremenije, te da se točka ponovo razmotri na idućoj sjednici na kojoj bi se vijećnicima dostavio i 
životopis predloženih kandidata za članove odbora. 

Gradonačelnik povlači ovu točku s dnevnoga reda. 
Maja Kezele za NO Risnjak nitko se nije javio. 
Ivica Briški – za Runolist se javilo 6 ljudi. Propusti su stranaka i svih nas da nekog ne uputimo 

da se javi na natječaj. Počeli su se javljati „profesionalci“. Mi smo dužni uputiti te ljude.  
Ova točka skinuta je s dnevnog reda. 
 
Budući je dnevni red razmotren predsjednik zaključuje sjednicu. 

 
 

Dovršeno u 16,55 sati 
 
 
Zapisnik sastavila      Predsjednik 
Klaudija Kozelički      Mladen Mauhar 


